



CENTER FOR REAL ESTATE MANAGEMENT – DRM

DRM
UMR CNRS 7088

DAUPHINE
UNIVERSITÉ PARIS



PSL
PARIS SORBONNE
UNIVERSITY

**Economie
& Régionale
Urbaine**

APPEL A COMMUNICATIONS SEMINAIRE IMMOBILIER

25 mars 2015

Université Paris-Dauphine, FRANCE

L'Université Paris Dauphine est heureuse d'annoncer un appel à communications pour un séminaire concernant les problématiques de l'immobilier et de l'économie urbaine. Plus généralement, toutes les questions relatives au management, à la finance ou au marketing immobilier entrent dans le champ de ce séminaire. L'objectif général est d'offrir aux participants l'opportunité de discuter et de comparer les recherches et innovations récentes à la fois d'un point de vue théorique, empirique et technique.

Les sujets des articles pourront par exemple être:

- Prix immobiliers, répartition de la richesse, revenu et accessibilité
- Evaluation des politiques du logement
- Enjeux démographiques et générationnels
- Intermédiation immobilière et nouveaux modes de transactions
- Processus de décision des consommateurs d'immobilier
- Fiscalité, demande de logement, développement urbain
- Statistique spatiale...

La date limite de soumission est fixée au 15 février 2015. Les auteurs auront à envoyer leur article électroniquement (Word or Pdf) à crem@dauphine.fr ou fabrice.larceneux@dauphine.fr. Une réponse sera donnée fin février 2015. Les meilleurs articles seront proposés au processus de révision de la Revue d'Economie Régionale et Urbaine. Pour toute demande d'information supplémentaire, merci de contacter :

Fabrice Larceneux
DRM Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
fabrice.larceneux@dauphine.fr

Kevin Beaubrun-Diant
LEDA Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
kevin.beaubrun@dauphine.fr

Arnaud Simon
DRM Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
arnaud.simon@dauphine.fr

**CALL FOR PAPERS
REAL ESTATE WORKSHOP**

March 25th, 2015
Paris-Dauphine University, FRANCE

The Paris-Dauphine University is pleased to announce a call for papers for a one day seminar devoted to the real estate management and urban issues. More generally, all issues related to real estate finance, real estate marketing and real estate management are also within the scope of this conference. The aim is to offer to the participants an opportunity to discuss and to compare the recent research and significant empirical, technical and theoretical innovations in this field.

Potential topics for papers include, but are not limited to, the following:

- House prices, Wealth distribution, Income, housing affordability
- Housing Policy Evaluation
- Demographics and generational stakes
- Brokers and FSBO transactions
- Consumer decision process in real estate
- Taxation, Housing Supply, Land Development
- Spatial statistics...

The deadline for submission is February 15th, 2015. Authors should submit their papers electronically (Word or Pdf) to crem@dauphine.fr or fabrice.larceneux@dauphine.fr Among the submissions, a scientific committee will select the papers for presentation at the Workshop. All authors will be notified regarding the acceptance or rejection of their paper at the end of February, 2015. Best papers will be sent in the RERU reviewing process. For any additional information please contact:

Fabrice Larceneux
DRM Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
fabrice.larceneux@dauphine.fr

Kevin Beaubrun-Diant
LEDA Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
kevin.beaubrun@dauphine.fr

Arnaud Simon
DRM Université Paris Dauphine
Place du M^{al} de Tassigny
75775 Paris Cedex 16
arnaud.simon@dauphine.fr